
Zápis ze zasedání AS EF TUL ze dne 16. 11. 2021

Přítomni:
ZK: Hastrdlová, Hyblerová, Maršíková, Öhm, Rydvalová  
SK: Horáková, Kůstka, Čisárová  
Hosté: proděkanka Šimanová, proděkan Ungerman, proděkan Demel

Omluveni: 
ZK: Rozkovec, Neumannová, Weinlich  
SK: Michal
 

Výsledky všech hlasování jsou vždy uváděny v pořadí PRO-PROTI-ZDRŽEL SE
 

1. a) Schválení pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v 
bakalářských studijních programech v akademickém roce 2022/2023
Diskuze proběhla na minulém zasedání senátu, kde bylo zmíněno, že by v prvních ročnících mělo 
proběhnout rozlišení studentů. 

Výsledek hlasování: 8-0-0, usnesení bylo přijato.

b) Schválení pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v 
navazujících magisterských studijních programech v akademickém roce 2022/2023

Výsledek hlasování: 8-0-0, usnesení bylo přijato.

c) Schválení pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v 
doktorských studijních programech v akademickém roce 2022/2023

Výsledek hlasování: 8-0-0, usnesení bylo přijato.

Proděkan Ungerman zmínil změnu data podání elektronických přihlášek na konec dubna (30.4.). 
Drobné formální připomínky byly předány vedení fakulty.

2. projednání záměru zřídit fakultní odborná centra
• Centrum oceňování majetku pod vedením doc. JUDr. Ing. Bohumila Poláčka, Ph.D., MBA 
• Centrum pro podporu podnikání pod vedením Ing. Evy Štichhauerové, Ph.D. 
• Centrum analýz mezinárodního obchodu pod vedením Ing. Jany Šimanové, Ph.D.

Nebude změněn statut fakulty (pouze přičlenění do existujícího střediska), pod samostatná účetní 
střediska by se centra zařadila poté, co by začala generovat významnější náklady.

Proběhla diskuze:
• v rámci které paní Maršíková ocenila záměr z marketingového hlediska, připomínky 

směřují k organizaci (vztahům nadřízenosti a podřízenosti)
• děkan navrhl svěřit roli administrátora paní Lence Bořkové, odborní vedoucí center by měli 

být zodpovědni pouze za výkonnou složku a proděkanka Antlová by se stala 
příkazcem finančních prostředků a hlavní nadřízenou osobou



• dotaz ohledně akreditace studijního programu děkan nevidí reálně v krátkém časovém 
horizontu, v delším období lze akreditaci zvažovat

• děkan v závěru diskuze zmínil, že komunikace změn bude směřována k novému webu 
fakulty

Usnesení: Akademický senát schvaluje vznik 3 center excelence a jejich zařazení pod KAS 
(Kancelář analýz a studií). 
Výsledek hlasování: 8-0-0, usnesení bylo přijato.

3. Vstup pana Demela k 30 letům založení fakulty
• Proděkan Demel informoval senát o odsoutěženém vizuálu univerzity, plánovaných akcích k 30. 

výročí fakulty a představil návrh vizuálu oslav 30 let. 
Akademický senát projedná svou součinnost při oslavách.

• Proběhla diskuze na téma zapojení absolventů do oslav, spolupráce fakulty s Krajským úřadem a 
potenciální organizace výletů pro zaměstnance i absolventy.

• Různé
• Byl vznesen dotaz k epidemiologické situaci a zkouškám studentům dálkového studia, kteří se 

bojí nákazy, jehož jediným možným řešením je vypisování termínů s malou kapacitou studentů. 
Dále diskuze vedla k obecně nepříznivé epidemiologické situaci především u studentů 2. 
ročníku. Rektor apeluje na nošení roušek a respirátorů ve všech prostorách a při všech akcích.

 

 

V Liberci dne 16. 11. 2021  
Zapsala: Denisa Čisárová                                                                        Ověřil: Ing. Jan Öhm, Ph.D.
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